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"Нико из међународне заједнице није тражио да направим отклон од Мила Ђукановића",
изјавио је црногорски премијер Игор Лукшић.

  

"Не мислим да је потребно направити отклон од Ђукановића. Сама околност, ако
пажљиво анализирамо разлоге његовог повлачења, сугерише да је дошло време
институционалног сазревања", казао је јуче Лукшић, у интервјуу Телевизији Атлас.

  

Он је рекао да Ђукановић и даље треба да остане на челу Демократске партије
социјалиста.

  

Лукшић је поновио да нема потребе за одржавањем ванредних парламентарних избора,
наводећи да сви у Црној Гори у наредном периоду треба да буду посвећени отварању
преговора о придруживању са Европском унијом.

  

Он сматра да читаво црногорско друштво треба да се сконцентрише на јунско отварање
преговора са ЕУ.

  

Премијер је казао да се и даље не зна ко стоји иза афере "листинг", наводећи да не
верује да иза тог случаја стоје бивши директор црногорске полиције Веселин Вељовић и
шеф Агенције за националну безбедност Владан Јоковић.

  

Он је рекао да Влада Црне Горе не размишља о снижавању акциза на на гориво, након
што је цена горива данас у Црној Гори достигла рекордни ниво.
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Лукшић је поручио да ће грађани морати да навикну на цене које су ван контроле владе
а проузроковане светском економском кризом.

  

(Танјуг)
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